
Aj tejto jari sme znova pristúpili k výsadbe stromčekov. Sústredili sme sa na farskú záhradu 

a to napriek tou , že tento pozemok bol tejto jari zvlášť zamokrený. 

 

Vysadilo sa tam cca 500 ks sadeníc borovíc, smrekov, smrekovcov, dub červený. Popri poľnej ceste sme vysadili 

ďalších 150 sadeníc topoľa. Táto jar bola veľmi krátka a teda nedalo sa stihnúť toho viac. Stromčeky rýchlo začali 

pučať a vysádzať sa nedalo kvôli zamokrenosti. Potešil nás výsledok jesennej výsadby. Zopár stromčekov sa 

neujalo ale vyhynuté jedince nahradíme na jeseň. (netýka sa to ihličnanov) 

 

Pri výsadbe nám veľmi pomohol motorový vrták, vďaka ktorému sa dá za krátky čas posadiť veľké množstvo 

stromčekov. Po čase sme sa naučili s ním pracovať. Sadenice sú zabezpečované z lesných škôlok. 

 

Je potešujúce , že aj obyvatelia si objednali ďalších cca 1000 sadeníc ihličnanov. Cca 400 ks bolo vysadených pri 

miestnom poľnohospodárskom podniku. Zvyšok si zakúpili obyvatelia do svojich záhrad a na priedomie. 

 

Škoda že nadácia EKOPOLIS nepodporila náš projekt na ozelenenie jednotlivých plôch, ale zároveň nám dala 

nádej že na budúci rok sa môžeme znova uchádzať o jej priazeň. Príčinou neúspechu bolo 20 krát viac 

uchádzačov, ako finančných prostriedkov. Konkrétne v našom prípade nám boli vytknuté aj tuje, ktoré sú 

cudzorodým elementom v našej krajine. Tieto sme chceli vysadiť na miestnom cintoríne popri južnej krajnice 

asfaltovej cesty. 

 

Nepodarilo sa nič urobiť pre skrášlenie Lipovej ulice, ani neporiešili sme nijaký zelený plot popri plechovej 

ohrade p. Mlejovej. Pre budúcnosť je lepšie sadiť väčšie stromčeky s kvalitným koreňovým balom do kvalitnej 

pôdy. 


